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Protokoll 
Styrelsemöte med Västergötlands Orienteringsförbund. 
 
Tid:  2023-12-04 klockan 18:30 
Plats: Folkhögskolan, Vara 
 
Närvaro: 
 
Närvarande  Ej Närvarande  
Ledamöter  Ledamöter Johan Larsson 
 Johanna Hallqvist   
 Jimmy Andersson   
 Magnus Södervall   
 Emma Kindbom   
 Karl-Johan Ohlin   
    
Suppleant  Suppleant Linda Larsson 
    
Konsulent Bertil Åkesson   
Kanslist Nina Olsson   
Valberedningen Göran Frisk   
 
 
1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas 18:30 av vice ordförande Johanna Hallqvist. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Val av protokolljusterare 
Emma valdes till protokolljusterare. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll fastställdes och lades till handlingarna.  
 
5. Valberedningen 
Johan, Karl-Johan och Linda ställer inte upp för omval för nästa års styrelse. Jimmy, Emma, 
Magnus, Johanna kvarstår till nästa år. Det innebär att tre nya ordinarie (varav en 
ordförande) och två suppleanter saknas. 
 
Valberedningen saknar även en person sedan tidigare och behöver också rekrytera.  
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Nuvarande lösning kring ansvarsfördelning har visat sig fungera tveksamt. Den behöver 
därför ses över och troligtvis förändras.  
 
Göran och Bertil tar fram ett förslag på ny förändring inför årsmötet (proposition genom 
styrelsen). 
 
6. Sammankomster 
RF-SISU – Jimmy och Nina deltog. Intressanta diskussioner med övriga förbund med fokus på 
uppdraget från Västra Götalandsregionen och paraidrott. Bland annat ska vi framöver 
försöka förändra synen från att samhället ger bidrag, till att man satsar/investerar i idrotten.   
 
Ordförandeträff SOFT – Johanna och Emma deltog från VOF. Mycket ”lyssna in läget” från 
förbundets sida, men även information om till exempel eventbolagets ekonomi m.m.  
 
Unionsmatchen – diskussion pågår kring vilka krav som ska ställas på arrangörer, antal 
deltagare (fritt eller fortsatt begränsat till 10 per distrikt). Beslut kommer tas i samband med 
ett möte i Borås senare i år.  
 
Utbildningshelg januari – Bertil jobbar på planeringen, har några frågetecken kvar att lösa 
innan inbjudan kan gå ut. I år kommer en utbildning i att rita inomhuskartor att hållas för 
första gången. 
 
7. Aktuella projekt 
Ungdomsråd – enkät har skickats ut och många intressanta svar har kommit in. Emma håller 
på att analysera svaren och tittar på ett upplägg för hur det här ska drivas framöver. 
 
Styrelsen har sökt och beviljats stöd från Skogssportens Gynnare för ungdomsrådet. Bidraget 
är på 25 000 SEK och VOF satsar samma belopp.  
 
Styrelsen beslutar att använda beloppet från Skogssportens Gynnare för att arvodera Emma 
för att kunna lägga extra tid på ungdomsrådet. Emma avstod att rösta i frågan.  
 
SOFT har ett återstartsbidrag – detta är också relevant att ansöka. Emma tittar på om vi kan 
ansöka och tar vid behov hjälp av Nina och Bertil.   
 
Ungoteket har start upp och första mötet har genomförts. Bertil rapporterar riktigt trevliga 
och glada ungdomar! 
 
8. Kommittéer 
Dricker kaffe just nu! 
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9. Media & marknad 
Vi har kvar samma sponsorer som förra året. Bertil får i uppdrag att titta på om att förnya 
samarbetena till kommande år.   
 
10. Personal/kansli 
Lönesamtal och medarbetarsamtal har genomförts med Nina och Bertil av Magnus som 
styrelsens representant.  
 
Styrelsen beslutar att Magnus förslag från löneförhandlingarna ska godkännas.  
 
11. Ekonomi 
Preliminärt resultat för året kommer hamna mellan 0 och -50 000 SEK beroende på hur SOFT 
bidraget faller ut. Indikativt kommer bidraget minska med ca 100 000 SEK från SOFT p.g.a. 
lågt antal tävlande och få LOK timmar.  
 
VISMA e-ekonomi kommer börja användas från januari.  
 
12. Diskussions- och eller beslutspunkter 
Årsmöteshandlingar – pågår enligt plan, Nina och Bertil kommer ta hjälp av styrelsen för att 
skriva olika delar av materialet.  
 
Magnus tittar närmare på verksamhetsberättelsen och om vi ska uppdatera den för att 
matcha SOFT:s version närmare.  
 
Gällande årsavgifter kommer styrelsen ta fram ett förslag till nästa möte. Bertil tar ut slutligt 
underlag i januari som underlag.  
 
13. Skrivelser att behandla 
Motioner till SOFT:s årsmöte har kommit ut och kan nu läsas på förbundets hemsida 
https://www.orientering.se/utova-och-folj/om-soft/forbundet/forbundsmote. Vi inväntar nu 
SOFT:s styrelses rekommendationer och kommer gå igenom dessa under nästa 
styrelsemöte. 
 
Styrelsen ska inför nästa möte läsa på samtliga, med extra fokus på 1, 2, 3, 6, 19, 20, 21 och 
23. 
 
14. Övriga frågor 
Bertil tittar närmare på västgötatoppen och hur upplägget ska se ut till nästa år. Mer fokus 
på ungdomarna, i stället för dom äldre, samt fundera på om klubbtävlingen kan titta på 
snittet senaste tre åren för att inte få samma vinnare varje år. DM lyftet i Halland kan 
användas som inspiration.  
 

https://www.orientering.se/utova-och-folj/om-soft/forbundet/forbundsmote
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15. Nästa möte 
Nästa möte sker klockan 18:30 den 29nde januari i Falköping. Vi ses på Elkonsult på 
Järnvägsgatan.  
 
16. Mötets avslutande
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet klockan 21:10 
 
 
 
Sekreterare       Justerare                   Ordförande
Jimmy Andersson  Emma Kindbom  Johanna Hallqvist 


